

Keys of Kingdom

Rev. Simon Tan

Copy right belongs to Rever Ministries. Permission is required for the use of the content.

Jesus give us the keys to the kingdom

Whatever we bound on earth
shall bound in heaven

Whatever we love on earth
shall be love in heaven

Whatever we loose on earth
shall be loose in heave

Matthew 16:19

"I will give you the keys of the kingdom of heaven; whatever you bind on earth will be bound in heaven, and whatever you loose on earth will be loosed in heaven."

馬太福音 16:19

我要把天國的鑰匙賜給你，你在地上所捆綁的，在天上將是已經被捆綁了的；你在地上所釋放的，在天上將是被釋放了。」

Prophetic key – Key of David

Isaiah 22:22-23

I will place on his shoulder the key to the house of David; what he opens no one can shut, and what he shuts no one can open. I will drive him like a peg into a firm place; he will become a seat of honor for the house of his father.

以賽亞書22:22-23

我必將大衛家的鑰匙放在他肩頭上，
他開無人能關，他關無人能開。我
必將他安穩，像釘子釘在堅固處，
他必作為他父家榮耀的寶座。

The Key carries a governmental authority

Intercession / spirit-inspired prophetic acts

Ephesians 4:11-12

And He gave some *as* apostles, and some *as* prophets, and some *as* evangelists, and some *as* pastors and teachers, for the equipping of the saints for the work of service, to the building up of the body of Christ;

以弗所書4:11-12

他賜下一些人做使徒，一些人做先知傳道，一些人做傳福音者，一些人做牧人或教師，為了要裝備聖徒去做服事的工作，以建立基督的身體；



Kingly Authority

Accessing the Key of David



The Key of Revelation Knowledge Transforms Regions and Nations

Revelation 3:7

To the angel of the church in Philadelphia write: These are the words of him who is holy and true, who holds the key of David. What he opens no one can shut, and what he shuts no one can open.

啟示錄 3:7

「你要給那在費拉德菲亞教會的使者寫信說：「那位神聖的、真實的，拿著大衛的鑰匙、開了就沒有人能關、關了就沒有人能開的，這樣說：

Luke 11:52

"Woe to you experts in the law, because you have taken away the key to knowledge. You yourselves have not entered, and you have hindered those who were entering."

路加福音 11:52

「你們這些律法師有禍了！因為你們拿去了知識的鑰匙，你們自己不進去，還阻止正要進去的人。」

John 5:19

"Jesus gave them this answer: 'Very truly I tell you, the Son can do nothing by himself; he can do only what he sees his Father doing, because whatever the Father does the Son also does.'"

約翰福音5:19

耶穌對他們說：「我確確實實地告訴你們：子憑著自己什麼也不能做，只有看見父所做的，子才能做，因為父所做的事，子也同樣地做。」